

《单词百科:technology-intensive是什么意思?technology-intensive怎么发音?technology-intensive的解释和用法》

英语单词technology-intensive是什么意思?technology-intensive怎么读?technology-intensive怎么发音?简答网为您整理了technology-intensive的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



technology-intensive怎么读

technology-intensive的读音:[tek'nɒlədʒi:ɪnt'ensɪv]

technology-intensive的意思

1、技术密集;

technology-intensive的相关词组

1、technology-intensive product 技术密集型产品;科技含量高的产品;

technology-intensive的双语例句

1、 This paper first analyzes and contradistinguishes some suitable methods of recruitment tests for technology intensive enterprise.

针对高新技术企业,研究其适用的招聘测试方法,并作了比较.

2、 There are many technology intensive industries in the zone of the Yangtze River Delta.

长三角地区有很多技术密集型企业.

3、 When income and labour cost rise, they increase technical class, manufacture technology intensive product.

当收入与劳动费用提高时,他们就提高技术档次, 出品技术密集型产品.

4、 Encourage to introduce new and hi-tech , energy-saving , materials saving, technology-intensive and high return-on-investment projects.

鼓励引进 高新技术、 节约能源和原材料、 技术含量高和经济效益好的项目.

5、 The province is currently focusing on the technology intensive and capital-intensive industries.

该省目前的重点是技术密集和资本密集型产业.

6、 And among them technology intensive is core, it is the mainest.

而其中的技术集约是核心, 是最主要的.

7、 The automobile industry is both technology-intensive and talent-intensive .

汽车工业是技术密集、资金密集、人才 密集型的产业.

8、 Pharmaceutical industry is technology-intensive industries, and can not be separated from technological innovation.

医药产业是技术 密集型 产业, 离不开科技创新.

9、 Article 5 A new and high technology enterprise shall be an intellect-intensive and technology-intensive economic entity.

第五条高新技术企业是知识密集、技术密集的经济实体。

10、Ltd established in 2003 , it is a technology-intensive industry making precise mechanical products.

是一家集科、工、贸于一体的技术密集型机械制造企业。

11、Industrial economy structure already began by labor concentrated model to capital technology intensive is changed.

工业经济结构已开始由劳动密集型向资金技术密集型转化。

12、Wsv Department of a technology-intensive-tech enterprise , focusing on the plastics industry , services, customer base.

筑美系一家技术密集型高新技术企业, 专注服务于塑料行业客户群。

以上是简答网为您整理的technology-intensive怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于technology-intensive的用法、technology-intensive的释义、technology-intensive的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/technology-intensive>